
 

 

 
 

 

 

5D4N BANGKOK / KHAO YAI 

5 天 4 晚 曼谷 / 考艾 
 

 

Tour Code 团号: SDBK-AK&OD/05 
*Valid Apr – 31 Dec 2018*                                                                                                                          

*有效期只限于 2018 年 4 月至 12 月 31 日* 

 

 

SLEEP!  Hotel based on Local 3 star (Final confirmation on similar standard) 

住宿！  当地 3 星住宿星级酒店 (最后确认于同等级酒店为准) 

  Bangkok (2N  Picnic Hotel)  曼谷 (2 晚 Picnic 酒店) 

  Khao Yai (2N The Pino Hotel)  考艾 (2 晚 品諾酒店) 

   

Special 特别   NO SHOPPING STOP!  无购物站！ 

 
 

Day 1 Kuala Lumpur    Bangkok  
 Upon arrival meet and greet by local representative. 

 吉隆坡   曼谷   

 抵达后由当地代表迎接与问候。 

  
Day 2 Bangkok (198km)  Khao Yai  (B/L/D) 

  
PB Valley (include entrance) ：The largest vineyard in Khao Yai has introduced a professional 

guided Wine Tasting Tour to promote the Khao Yai Wine Region. 

  
The Bloom Khao Yai (include entrance): The largest flowers garden which is a glorious sight for 
those who enjoy horticulture and gardening. 

  
Chok Chai Farm (include entrance) ：One of the largest dairy farms in Asia. The farm tourism 

activities with the guide showing the facilities, including the production of raw milk, raising milk 
cows, milking cows, horse-riding, touring, horse stables, dog farms, and a zoo.  

 曼谷 (198 公里) 考艾   (早/午/晚) 

  
PB 葡萄酒庄园(含入门票)： 泰国最大的酿酒厂和其他酒商加上托斯卡纳氛围与成长能力生产优质葡

萄酒，在 PB 葡萄酒 庄园酿出各种各样葡萄品种的美酒。 

  明星大花园(含入门票)：泰国最大的花卉园，能欣山区和森林美丽的自然风光盛开的鲜花。 

  
Chok Chai 牧场(含入门票): 是在亚洲最大的奶牛场。这里出品的鲜奶及冰淇淋非常有名，所以千万

别错过。这里可进行的活动包括买牛奶喂羊宝宝喝，挤奶秀表演等等。 

  
Day 3 Khao Yai    (B/L) 

  
Primo Piazza (include entrance) ：Full of warm and relaxing Mediterranean atmosphere, with an 

array of excellent cafes and restaurants.  

  Palio Khao Yai (include entrance)：The Tuscan village for pretty pictures and quick shopping. 

  
The Chocolate Factory: This place is all about chocolate, with plenty of different varieties of our 
favourite snack to sample and purchase.  

  
Panorama Farm Khao Yai: This farm is all about mushrooms, where you can witness a dozen or 
so different varieties and learn all about the cultivation process for the vegetable. 



 

 

  
Pak Chong Night Market: Originally a market town and it worth a visit to experience all kind of 
great food. 

 考艾    (早/午) 

  意大利主题餐厅 Primo Piazza(含入门票): 是一间占地广大的主题餐厅。 

  小意大利(含入门票): 一座意大利风情的购物小镇，自由购物。 

  巧克力工厂： 透过玻璃墙欣赏巧克力的制作过程！ 

  考艾农场: 对游客开放如何种植蘑菇，同时可观赏考艾美丽的风景。 

  北充夜市: 可以时而购物，时而品尝美食。 

  

Day 4 KhaoYai (198km) Bangkok (B/L/D) 

  
Secret Art Garden(include entrance)：The interior is full of allusions to art. The tiny territory, the 

Million Years Stone Park House English garden ceramics.  

  
Asiatique the riverfront: There is an expansive open-air mall with river views and a cutting-edge 
‘festival market and living museum’ concept. Fusing shopping, dining, culture and colonial-style 
architecture.  

 考艾 (198 公里)  曼谷    (早/午/晚) 

  
秘密艺术花园(含入门票): 一个设计精美的世外桃源，这里有水塘、溪流、别墅、花园、艺品及泰式

器具的展示，还有精美的咖啡屋。 

  
河滨码头市集：一个积聚历史与购物的地方，把原本的码头和旧仓库样貌保留下来，重新设计包

装，摇身一变成为集合吃喝玩乐於一身的观光夜市。 

  
Day 5 Bangkok   Kuala Lumpur   (B) 
  Four Face Buddha: Is a Hindu legacy in Bangkok that has become a fusion of faiths. 

  Central World：Enjoy shopping at The Largest Lifestyle Shopping Destination in Bangkok. 

 Transfer to airport for flight to sweet home. 
 曼谷  吉隆坡  (早) 

  四面佛: 泰国香火最鼎盛的膜拜据点之一，也是世界闻名的著名旅游观光胜地。 

  中央世界购物商厂: 东南亚最大的购物中心，对于喜欢购物的人来说这里绝对是不可错过的地方。 

 送往机场返回温暖的家。 

  
  

  
  

Disclaimer / 免责声明 ： 

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. 

    我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。 
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation. 

所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。 
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change. 

行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。 
 

 


